
Podnet  č. 90/2021   
 

 

19. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.04.2021 

 

 

MUDr. Čeplíková: 

Podnet je ohľadom terás. Vieme, že Trebišov nemá veľa terás. Dneska sa terasy otvárajú. 

Chcem sa spýtať, či mesto Trebišov neuvažuje o odpustení poplatku, ako covid opatrenia pre 

terasy, ktoré sú v meste Trebišov.   

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka odnetu odpustenia poplatkov, je už realizované. Takisto aj vo vzťahu k tým, ktorí 

tieto terasy prevádzkujú, tzn. na základe predkladaných žiadostí, mesto takýto krok už učinilo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


